



## Minnesanteckningar från utbildningsgruppens arbetsutskottsmöte 9 nov-18

**Tid:** 9 november 2018

**Plats:** SKYPE

**Närvarande:** Eva Lindbäck, Ewa Olausson, Mona Brännmark, Gisela Kluwetesch (Punkt 1-2) Tove Waara Axelsson.

### 1. Alla hälsades välkomna och dagordningen godkändes.

### 2. Översyn kansliet och ”delöversyner”

- **Översyn kansliet**- Eva L informerade om att Boden ska göra en processkartläggning av kansliets arbete under november. Arbetsgruppen har träff 19 nov. Arbetet ska presenteras 30 nov till Ledningsgrupp.

Tove WA har i uppdrag att se över ordförandeskapet-mötesstrukturen och ärendehantering. Arbetet kommer att presenteras för Ledningsgruppen 30 november.

- **Reservantagningen** – avvaktar med denna delöversyn till det att den övergripande översynen är klar så vi ser vad som framkommer där.

- **Dispens i engelska** – 1:a mötet 23 november, Britta D sammankallande.

-**Frikvot** - Gruppen beslutade att dispens i engelska gruppen även ser över frikvotshandläggningen. Det bör som för dispens i engelska, bli en likvärdig handläggning och en samsyn kring bedömning utifrån lagar och förordning. Det bör också tydliggöras vilka underlag som behövs för en frikvotssökande.

-**Validering**- Gisela och Tove får i uppdrag att skriva ihop ett underlag kring validering till nästa Au möte. Även här bör vi få en handläggning och hantering som är likvärdig i 4-kanten.

### 3. Rektorsträff 2019

Beslutades att en arbetsgrupp med Tove WA som sammankallande arbetar fram tema, innehåll och beslutar datum mars/april 2019 för rektorsträff. Arbetsgruppen består av: Tove WA sammankallande, Andreas Eriksson Piteå, Ewa Olausson Boden och Jessicka Sörmling Luleå.

### 4. Nya ”Priv”

Gymnasiecheferna ser inte i dagsläget att de som vill läsa upp till högskoleförberedande program kommer att bli så många och det blir individuella lösningar. Man ser att detta kan öppna upp möjligheter för de som tex. vill gå Estetiska program.

### 5. Nya gymnasielagen/nyanlända

Löper på just nu i kommunerna. Konferenser i ämnena 21 nov och 26 nov. Redovisningar från dessa vid nästa Au.

## **6. Lednings- och Utbildningsgrupp 30 nov**

- Temat för mötet är Översynen av kansliet. ToveWA skickar ut underlag som hinner inkomma.
- Budgeten ska tas formellt av Utbildningsgruppen nu när Ledningsgruppen tagit ramarna.
- Avtackningar av ordföranden
- Överlämning av ordförandeskap

## **7. Övriga frågor**

- Eva L tog upp "Cannabis enkäten". Eva L föreslår att vid nästa Au ta upp undersökningen och dess framtid för diskussion. Diskutera om undersökningen tillfört något utöver det som redan görs? Mervärdet? Det är svårt att få till antal svar som de som gör enkäten är nöjda med och är ett merarbete på skolorna för att få elever att svara. Det som har varit bra är den kompetensutveckling/utbildning som lärarna fått. Tas upp vid nästa Au.

- Öppethus och kansliets medverkan- Tove WA föreslog att detta året deltar inte kansliet på Öppet hus. Det är nu så etablerat att eleverna kan söka hela 4-kanten och Syv kan ge information om samverkan till eleverna. Det var viktigt att under de första åren medverka från kansliet eftersom det var nytt och det fanns en efterfrågan och behov av information. Fokus under Öppet hus ska vara den skola som anordnar det. Eleverna får information och ges möjlighet att även besöka de andra skolorna eftersom vi marknadsför och samordnar datumen för Öppet hus i 4-kanten.

**Mötet avslutades. Vid Pennan: Tove Waara Axelsson**